

Title (en)  
CABLE STRIPPING TOOL.

Title (de)  
KABELABSTREIFWERKZEUG.

Title (fr)  
OUTIL DE DEVETISSAGE DE CABLES.

Publication  
**EP 0598713 A1 19940601 (EN)**

Application  
**EP 90916150 A 19901024**

Priority  

- US 9006094 W 19901024
- US 42724389 A 19891025

Abstract (en)  
[origin: WO9106997A1] A coaxial cable stripping tool has a pair of opposing jaws (12, 14) which include a stripping jaw (12) and a clamping jaw (14) supported at associated ends of a pair of pivotally moveable operating handles. The stripping jaw has a pair of spaced apart cutting and stripping blades (20, 22) for cutting axially spaced portions of a cable to be stripped when the cable is gripped by the jaws and the tool is rotated about the axis of the cable. The jaws are normally spring biased to closed position and move to open position in response to operation of the handles. A clean-out rod (24) mounted in cantilever position on one of the handles sweeps through the space between the blades to dislodge scrap material trapped between the blades each time the handles are operated to open the jaws.

Abstract (fr)  
Un outil de dévétissage de câbles coaxiaux possède une paire de mâchoires opposées (12, 14), la mâchoire (12) étant une mâchoire de dévétissage et la mâchoire (14) étant une mâchoire de serrage supportées aux extrémités associées d'une paire de poignées à mouvement pivotant. La mâchoire de dévétissage possède une paire de lames espacées de coupe et de dévétissage (20, 22) pour couper les parties axialement espacées d'un câble à dévêtir lorsque le câble est serré par les mâchoires et que l'outil tourne autour de l'axe du câble. Les mâchoires sont normalement sollicitées par un ressort vers la position fermée et se déplacent vers la position ouverte en réponse à l'actionnement des poignées. Une tige nettoyeuse (24) montée en position de porte-à-faux sur l'une des poignées balaye l'espace délimité entre les lames pour déloger les déchets emprisonnés entre les lames à chaque fois que les poignées sont actionnées pour ouvrir les mâchoires.

IPC 1-7  
**H02G 1/12**

IPC 8 full level  
**H02G 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H02G 1/1224** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9106997 A1 19910516**; EP 0598713 A1 19940601; EP 0598713 A4 19920618

DOCDB simple family (application)  
**US 9006094 W 19901024**; EP 90916150 A 19901024